
Lasse, 
  
Nu är fönstren på plats och vi har “levt” med dem ett par dagar. 
Känns jättebra, det är betydligt jämnare temperatur inne, tidigare 
var det kallt på vissa ställen och varmt på andra men nu är det 
samma överallt, väldigt behagligt, elementen känns inte lika heta 
som de gjorde tidigare trots att det nu har blivit rätt kallt ute så för 
första gången ser jag fram emot att få en elräkning för att se 
skillnader mot förra vintern. Självklart var jag lite orolig för att de 
skulle synas mycket men de syns inte alls.  
  
Vill du använda ovansående ref uttalande så kan du göra det, 
behöver du ref i området så säg till, vi är supernöjda 
  
Tack så länge 
  
Claes 

Södra Ängby, Bromma 


